



Specific Procurement Notice under a Framework Agreement for Supplies

STEP REFERENCE N°: CM-MINEPAT-219-GO-RFQ

Acquisition Agency: MINISTRY OF ECONOMY, PLANNING AND REGIONAL
DEVELOPMENT (MINEPAT)

S/C Coordinator of the Special Program for the Reconstruction and
Development of the Far North Region

Country : CAMEROON

Project Name: ENHANCING CONNECTIVITY AND RESILIENCE IN THE FAR
NORTH OF CAMEROON FOR INCLUSIVENESS PROJECT "PACRI-
MDK"

Credit: IDA No. 7351-CM / No. 7352-CM; Grant: E2092

Title of the Framework Agreement: ACQUISITION OF OFFICE SUPPLIES AND COMPUTER
CONSUMABLES FOR THE PACRI-MDK/PSRDREN PMU

AO No: 004/AO/MINEPAT/PSRDREN/PACRI-MDK/UGP/CSPM/SPM/2025

Issued on: 04 NOV 2025

1. The Government of the Republic of Cameroon has received financing from the World Bank for the Project to Improve Connectivity, Resilience, and Inclusion along the Mora-Dabanga-Kousseri Road Corridor, and intends to use part of this credit to make payments under Orders that may be awarded pursuant to the Framework Agreement (FA) for the acquisition of office supplies and IT consumables for the PACRI MDK/PSRDREN management unit, concluded following a Primary Procurement Procedure. For this Contract, the Borrower will make payments using the Direct Payment disbursement method, as defined in the World Bank Guidelines applicable to Disbursements under Investment Project Financing, except for payments for which the contract provides for the use of a letter of credit.
2. The Procurement Agency is conducting the Primary Procurement Process with a view to concluding a Framework Agreement. The Procurement Agency is the sole Procurement Agency under the Framework Agreement. The Procurement Agency is soliciting sealed bids from eligible bidders for office supplies and computer consumables for a period of two (2) years, the quantities of which are defined in the Tender Documents.
3. The Framework Agreement to be concluded will be a Single User Agreement. The Single User authorized to purchase under the Framework Agreement is the Project for the Improvement of Connectivity, Resilience and Inclusion along the Mora-Dabanga-Kousseri Corridor (PACRI-MDK), MINEPAT component.
4. The framework agreement to be concluded will be for multiple suppliers.
5. The selection of a Supplier under a Framework Agreement (FA) for the award of Orders will be carried out through a Secondary Procurement procedure as defined in the Framework Agreement. However, the conclusion of the Framework Agreement will not impose any obligation on the Purchasing Agency, including participating Purchasing Agencies, to acquire Supplies through Orders. The conclusion of the Framework Agreement does not guarantee that a Supplier who has obtained a FA will be awarded Order(s).

[Handwritten signature]

6. The tender will be conducted through national competitive bidding using a National Competitive (NC) as defined in the "World Bank Regulations for Borrowers – Procurement under Investment Project Financing, September 2025 edition ("the Procurement Regulations") and is open to all eligible Bidders as defined in the Procurement Regulations.
7. Bidders may submit a bid for one or more of the following items: see buyer's requirements.
8. The Framework Agreements are concluded for a period of: two (02) years from the period indicated in the Framework Agreement.
9. The Primary Acquisition Procedure will establish one or several Closed Framework Agreements.
10. Interested and eligible Bidders may obtain information from the Procurement Expert's Office at PACRI-MDK/MINEPAT located in Messa at the MINEPAT annex building in Yaoundé, between the LISSOUCK intersection and the YEYAP camp, Email: fanch2010@yahoo.fr Telephone: 694 01 55 23 and to review the tender documents at the address mentioned above from 8 a.m. to 3:30 p.m.
11. The French-language Tender Documents may be purchased by any interested Bidder by submitting a written request to the address below, upon payment of a non-refundable fee of fifty thousand (50,000) CFA francs to the CAS account of the Public Procurement Regulatory Agency. Payment may be made by direct deposit to account number 335 988 60001-94, entitled CAS-ARMP, held at any BICEC branch or to a Treasury account, against receipt of payment. The Tender Documents will be sent in hard copy. The Tender Documents may be collected at the address indicated below upon presentation of the payment receipt.
12. Bids must be submitted to the address below no later than [date]. Electronic submission of bids will not be permitted. Any bid received after the deadline will be rejected. Bids will be opened publicly in the presence of representatives of the bidders and other attendees at the address below on [date] **05 DEC 2025 at 02 pm**
13. Particular attention should be paid to the Procurement Regulations which require the Borrower to disclose beneficial ownership information at the same time as the publication of the notification of award of the framework agreement, using the Beneficial Ownership Disclosure Form included in the Tender Dossier.
14. The address referred to above is:

PACRI-MDK Management Unit, MINEPAT Component
Mr. Coordinator of the Special Program for the Reconstruction and Development of the
Far North Region (PSRDREN) and of the PACRI-MDK/MINEPAT;
PACRI-MDK/PSRDREN building in Yaoundé between the LISSOUCK crossroads and the
YEYAP camp, in the office of the Procurement Specialist.

Telephone: (237) 694 01 55 23.

Email: fanch2010@yahoo.fr

Le Coordonnateur
du Programme Spécial de Reconstruction et de
Développement de la Région de l'Extrême-Nord



Abdoul M. Massou



Avis d'Appel d'Offres en Accord Cadre pour Fournitures

N° REFERENCE STEP : CM-MINEPAT-219-GO-RFQ

Agence d'Acquisition : MINISTRE E L'ECONOMIE E LA PLANIFICATION ET DE
L'AMENAGEMENT DU TERRITOIRE (MINEPAT)
S/C COORDONNATEUR DU PROGRAMME SPECIAL DE
RECONSTRUCTION ET DE DEVELOPPEMENT DE LA REGION DE
L'EXTREME-NORD

Pays : CAMEROUN

Nom du Projet : PROJET POUR L'AMELIORATION DE LA CONNECTIVITE, LA
RESILIENCE ET L'INCLUSION LE LONG DU CORRIDOR ROUTIER
MORA-DABANGA-KOUSSERI DANS LA REGION DE
L'EXTREME-NORD « PACRI-MDK »

Crédit : IDA N° 7351-CM / N° 7352-CM ; **DON :** E2092

Titre de l'Accord-Cadre : ACQUISITION DES FOURNITURES DE BUREAU ET DES
CONSOMMABLES INFORMATIQUES POUR L'UGP PACRI-MDK/PSRDREN

AO N°: 004/AO/MINEPAT/PSRDREN/PACRI-MDK/UGP/CSPM/SPM/2025

Emis le : 04 NOV 2025

1. Le Gouvernement de la République du Cameroun a reçu un financement de Banque Mondiale pour financer le Projet pour l'Amélioration de la Connectivité, la Résilience et l'Inclusion le long du corridor routier Mora-Dabanga-Kousseri, et a l'intention d'utiliser une partie de ce crédit pour effectuer des paiements au titre de Commandes qui peuvent être attribuées en vertu de l'Accord-Cadre (AC) pour l'acquisition des fournitures de bureau et des consommables informatiques pour l'unité de gestion du PACRI MDK / PSRDREN conclu à l'issue d'une Procédure Primaire de Passation de Marché. Pour ce Marché, l'Emprunteur effectuera les paiements en recourant à la méthode de décaissement par Paiement direct, comme définie dans les Directives de la Banque Mondiale applicables aux Décaissements dans le cadre de Financements de Projets d'Investissement, sauf pour les paiements pour lesquels le marché prévoit l'utilisation d'une lettre de crédit.
2. L'Agence d'Acquisition conduit la Passation Primaire des Marchés en vue de conclure un Accord-Cadre. L'Agence d'Acquisition est la seule Agence d'Acquisition en vertu de l'Accord-Cadre. L'Agence d'Acquisition sollicite des Offres sous plis scellés de la part de Soumissionnaires éligibles pour les fournitures de bureau et des consommables informatiques pour une période de deux (02) ans dont les quantités sont définies dans le Dossier d'Appel d'Offres.
3. L'Accord-cadre à conclure sera à Utilisateur Unique. L'Utilisateur Unique autorisé à acheter en vertu de l'Accord-Cadre est le Projet pour l'Amélioration de la Connectivité, la Résilience et l'Inclusion le long du corridor Mora-Dabanga-Kousseri (PACRI-MDK), volet MINEPAT.
4. L'Accord-Cadre à conclure sera à Fournisseurs multiples.
5. La sélection d'un Fournisseur dans le cadre d'un AC pour l'attribution de Commandes sera effectuée par une procédure de Passation Secondaire des Marchés tel que défini dans l'Accord-Cadre (AC). Cependant, la conclusion de l'Accord-Cadre n'imposera pas d'obligation à

[Signature]

l'Agence d'Acquisition, y compris les Agences d'Acquisition participantes, d'acquérir les Fournitures par Commandes. La conclusion de l'Accord-Cadre ne garantit pas qu'un Fournisseur qui a obtenu un AC sera attributaire de Commandes(s).

6. L'appel d'offres sera conduit par mise en concurrence nationale en recourant à un Appel d'Offres (AO) telle que définie dans le « Règlement de la Banque mondiale applicable aux Emprunteurs – Passation des Marchés dans le cadre de Financement de Projets d'Investissement édition de septembre 2025 (« le Règlement de passation des marchés ») et est ouvert à tous les Soumissionnaires éligibles tels que définis dans le Règlement de passation des marchés.
7. Les Soumissionnaires peuvent remettre une Offre pour un ou plus des articles ci-après : voir les besoins des de l'acheteur.
8. Les Accords-Cadres sont conclus pour une durée de : deux (02) ans à compter de la durée indiquée dans l'Accord-Cadre.
9. La Procédure Primaire d'Acquisition établira un ou plusieurs Accords-Cadres Fermés.
10. Les Soumissionnaires intéressés et éligibles peuvent obtenir des informations auprès du bureau de l'expert en passation des marchés auprès du PACRI-MDK/MINEPAT sis à Messa au bâtiment annexe du MINEPAT à Yaoundé, entre le carrefour LISSOUCK et le camp YEYAP, E-mail : fanch2010@yahoo.fr Téléphone : 694 01 55 23 et prendre connaissance des documents d'Appel d'offres à l'adresse mentionnée ci-dessus de 8h à 15h30.
11. Le Dossier d'Appel d'offres en français peut être acheté par tout Soumissionnaire intéressé en formulant une demande écrite à l'adresse ci-dessous contre un paiement non remboursable de cinquante mille (50 000) francs CFA au compte CAS de l'Agence de Régulation des Marchés publics. La méthode de paiement sera le dépôt direct au compte N°335 988 60001-94, intitulé CAS-ARMP domicilié dans toutes les agences BICEC ou dans un compte du trésor contre quittance de versement. Le dossier d'appel d'offres sera adressé par voie physique. Le retrait du dossier d'appel d'offres se fera à l'adresse indiquée ci-dessous sur présentation de la quittance de versement ou reçu de versement.
12. Les Offres devront être déposées à l'adresse ci-dessous au plus tard le **05 DEC 2025** à **13h30**
La soumission des Offres par voie électronique ne sera pas autorisée. Toute Offre arrivée après l'expiration du délai limite de dépôt des offres sera rejetée. Les Offres seront ouvertes publiquement en présence des représentants des Soumissionnaires et des personnes présentes, à l'adresse ci-dessous le : **05 DEC 2025** à **14h00**.
13. Une attention particulière doit être portée au Règlement de Passation de Marchés qui exige que l'Emprunteur divulgue les informations sur la propriété effective du bénéficiaire, en même temps que la publication de la notification de l'attribution de l'accord cadre, en utilisant le Formulaire de Divulcation des Bénéficiaires Effectifs inclus dans le Dossier d'Appel d'Offres.
14. L'adresse à laquelle il est fait référence ci-dessus est :

Unité de gestion du PACRI-MDK, volet MINEPAT

Monsieur le Coordonnateur du Programme Spécial de Reconstruction et de Développement de la Région de l'Extrême-Nord (PSRDREN) et du PACRI-MDK/MINEPAT;

Bâtiment du PACRI-MDK/PSRDREN à Yaoundé entre le carrefour LISSOUCK et le camp YEYAP, au bureau du Spécialiste en passation des Marchés.

Téléphone : (237) 694 01 55 23.

E-mail : fanch2010@yahoo.fr

